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De raad besluit:

- Over te gaan naar audionotulering in plaats van schriftelijke notulering;
- Hiervoor eenmalig € 3.560,- en jaarlijks € 5.475,- ter beschikking te stellen;
- Het AV systeem in de raadszaal up te graden conform prijsopgave van € 14.864,06 exclusief 

BTW;
- Deze middelen te financieren vanuit de middelen die in de begroting zijn gereserveerd voor de 

gemeenteraad en ondersteuning van de gemeenteraad.

Inleiding: 

Momenteel maakt de gemeenteraad van Oudewater gebruik van schriftelijke verslaglegging bij 
vergaderingen, zowel bij de gemeenteraad als bij de fora. Steeds meer gemeenteraden maken 
gebruik van audio- of videonotulen. In dit voorstel wordt de mogelijkheid om hiertoe over te gaan in 
de gemeente Oudewater nader uitgewerkt.

De bevoegdheid van de raad komt voort  uit  de volgende wet- en/of 
regelgeving:

N.v.t.

Beoogd effect:

Verbetering van professionaliteit, gebruikersgemak en uitstraling. Daarnaast moeten de wijzigingen 
op termijn zorgen voor een besparing ten opzichte van het schriftelijk notuleren. 

Argumenten:

Het wijzigen van de huidige schriftelijke notulering naar audio- of videonotulen is 
toekomstbestendig en zorgt voor een kostenbesparing.



Kanttekeningen:

De diverse offertes zijn in te zien bij de griffier.

Financiën:

In de bijlage met het besparingspotentieel bij overgang van schriftelijke notulering naar audio- of 
videonotulering (bijlage 2) is weergeven wat de precieze besparing inhoudt. Dit is voor overgang 
naar audionotulering meer dan bij een overgang naar videonotulering. De griffier stelt voor om over 
te gaan naar audionotulering, waarbij er de optie is om later ook over te gaan naar videonotulering. 

Daarnaast stelt de griffier voor om bij zowel raads- als foravergaderingen te werken met ' 
markeren'. Dit houdt in dat de sprekers gemakkelijk terug zijn te vinden. In dit geval houdt de 
besparing in het eerste jaar € 4.015 in. In de volgende jaren is dit € 7.575. Bij de overgang naar 
audionotulering is tevens een investering in audioapparatuur benodigd. Het gaat om een bedrag 
van € 14.864,06 exclusief BTW.

Het voorstel is om zowel de eenmalige middelen als de structurele middelen te financieren uit de 
middelen die in de begroting zijn gereserveerd voor de gemeenteraad en ondersteuning van de 
gemeenteraad. Dit is mogelijk door verminderde uitgaven bij het aanstellen van de nieuwe griffier.

Uitvoering:

Wanneer de raad akkoord gaat met het raadsvoorstel, zorgt de griffier voor bestelling en installatie 
van nieuwe apparatuur. Ook zal de website van de gemeenteraad worden aangepast, zodat audio- 
of videoverslaggeving mogelijk is.

Communicatie:

N.v.t.

Samenhang met eerdere besluitvorming:

Dit raadsvoorstel is een uitwerking van (een gedeelte van) het Griffieplan voor 2017.

Bijlagen:

- Raadsbesluit (Bijlage 1)
- Besparingspotentieel  bij overgang naar audio- of videonotulering (Bijlage 2)

De indiener: A. van der Lugt (Griffier)

De griffier De voorzitter

mr. A. van der Lugt mr. drs. P. Verhoeve


